
Obec Chvalovice  

Zápis č. 11/2015 

 ze zasedání zastupitelstva obce Chvalovice 

  
Zasedání zastupitelstva obce Chvalovice konaného 16.12. 2015 od 18:00 hod.  

v zasedací místnosti obecního úřadu. 
 

Přítomní zastupitelé: p. Tejmlová, Nováková, Pöschlová, p. Borovka, Pöschl,  

J. Tejmlová ml., Mačková 

Hosté: nikdo 

 Ověřovatelé: p. Nováková, p. Borovka 
 

Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 
 

Zapisovatelka: p. Tejmlová  

 

Starosta L. Pöschl přivítal přítomné zastupitelstvo, zahájil zasedání a konstatoval,  

že zastupitelstvo je usnášení schopné v řešení následujících bodů jednání. 

Starosta seznámil obecní zastupitelstvo s návrhem programu. 

 

 

            Plánovaný program:  
 

1. Návrh rozpočtu na rok 2016 

2. Projednání návrhu likvidační komise 

3. Projednání nabídek firem pro těžbu dřeva v obecních lesích 

4. Jmenování inventarizační komise 

5. Diskuse, závěr 
 

Program byl schválen bez připomínek. 

Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 

 

 

 

1. S návrhem rozpočtu na rok 2016 seznámil starosta obce zastupitelstvo. 

Návrh rozpočtu byl vyvěšen 11.11.2015 do 15.12.2015. 

Příjmy celkem:  2 060 021,-Kč 

Výdaje celkem: 2 151 280,-Kč 

Rozpočet je schodkový rozdíl 91 252,-Kč 

Rozdíl mezi příjmy a výdaji bude dorovnán z nevyčerpaných prostředků z roku 2015. 

Rozpočet na rok 2016 byl schválen bez výhrad. 
 

Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 81/2015 bylo schváleno. 

 



2. Likvidační komise ve složení: Jaroslava Tejmlová ml., Petr Borovka, Romana 

Pöschlová, odepsali jednu kancelářskou židli za cenu 1399,-Kč.  

Tato židle byla ve špatném stavu, látka byla potrhaná a nefungovala. 

Bylo odsouhlaseno odepsání této nefunkční kancelářské židle. 
 

Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 82/2015 bylo schváleno. 

 

 

3. Hajný Mareš má dozor v obecním lese. Starostovi dal seznam napadených stromů 

kůrovcem, které  je třeba vykácet. Výskyt kůrovce způsobila letošní horka. Starosta 

oslovil 4 firmy na kácení těchto napadených stromů, ale zájem měla pouze jedna 

firma: 1. Písecká lesní a dřevařská. 
 

Zastupitelstvo odsouhlasilo tuto firmu na kácení stromů. 
 

Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 83/2015 bylo schváleno. 

 

 

4. Starosta jmenoval inventarizační komisi ke dni 31.12.2015. 

Komise ve složení: předseda p. Jaroslava Tejmlová st., Růžena Nováková, Anna 

Mačková. 
 

Zastupitelstvo vzalo na vědomí jmenování inventarizační komise. 

 

 

5. V diskusi se hovořilo o Vánočním fotbalovém turnaji, obec přispěje 1 000,-Kč na 

občerstvení. Na Silvestra obec přispěje také 1 000,-Kč k zakoupení pyrotechniky na 

ohňostroj.  

Starosta poděkoval zastupitelům za celoroční práci a popřál veselé svátky, hodně 

úspěchů a zdraví v novém roce  a zasedání ukončil. 

 

 

 

Zapsala: p. J. Tejmlová - místostarostka 

 

 

Ověřovatelé: p. Nováková, p. Borovka – zastupitelé 

 

 

Zápis schválil starosta Luboš Pöschl. 


